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Zápis z jednání shromáždění  

představitelů SDH okresu Vsetín  
dne 11. 03. 2017 

 
 Přítomní: dle prezenční listiny, 86 přítomných z 91 SDH což je 94,5 %. 

 
1. Jednání zahájil a řídil br. Solanský – náměstek starosty OSH, který přivítal přítomné starosty 

SDH, starosty okrsků, členy OKRR, VV a hosty: 
- Senátora, hejtmana, starostu města Vsetín –  
- Starostu obce Zašová – Jilji Kubrického 
- Starostu KSH ZLK – Ing. Josefa Bernátíka  
- Za ústředí SH ČMS člena ÚKRR SH ČMS - PhDr. Josefa Juráně 
- Za HVP – Martina Mrázka 
- Starostu SDH Veselá – Ing. Zbyňka Mikulenku 

V průběhu jednání se dostavil hejtman ZLK Jiří Čunek, které byl přivítán. 
 

        Vyzval přítomné, aby uctili památku zesnulých hasičů. 
  

2. Řídící jednání br. Solanský poučil přítomné o způsobu hlasování.  Navrhl, aby skrutátory 
jednání a dále aby vykonávali funkci mandátové komise tito členové OKRR - Miroslav Pelc, 
Jindřich Tkadlec, Jaroslava Hrušková, Kateřina Blinková. Marcela Unzeitigová.  
Navržení byli schváleni.  
Hlasování pro 86, proti 0, zdržel 0. 
 

3. Hlasování o programu jednání dle návrhu na pozvánkách - schváleno  
 Hlasování pro 86, proti 0, zdržel 0. 

 
4. Volba zapisovatele – ses. Mikulenková Jaroslava – schváleno 

 Hlasování pro 85, proti 0, zdržel 1. 
 

5. Volba ověřovatelů zápisu – Stanislav Papšík, Ing. Zbyněk Mikulenka -   schváleno 
Hlasování pro 86, proti 0, zdržel 0. 
 

6. Volba návrhové komise – Bělíček Jan, Bučková Božena, Křenek Jan  - schváleno  
Hlasování pro 86, proti 0, zdržel 0. 

 
7. Úvodní zdravici přednesl starosta obce Zašová pan Kubrický, který přivítal na půdě obce 

všechny přítomné a popřál úspěšné jednání. 
 

8. Zprávu o činnosti OSH Vsetín přednesl starosta OSH br. Polanský. V úvodu informoval o 
návštěvě delegace OSH Vsetín v družebním okrese Stará Ľubovňa, kde se konaly volby 
nového vedení, a tlumočil pozdravy. Ve zprávě zhodnotil činnost v roce 2016 a vyzvedl 
sportovní úspěchy, jednotlivé úseky činnosti, které probíhaly dle plánu. Dále se zmínil 
hospodaření v roce 2016. Vyzvedl zlepšenou činnost okrsků a krátce se zmínil o činnosti 
aktivu ZH a F při OSH Vsetín. 

 
9. Zprávu o činnosti OORR přednesl br. Svatopluk Divín. Zmínil se o soutěžích, které proběhly 

a práci odborné rady v roce 2016. Seznámil s plánem akcí a školení. Zdůraznil vyplňování 
přihlášek na soutěžích a odesílání na OSH. Informoval o statistických údajích zásahů 
jednotek PO. 

 
10. Činnost OORP hodnotil její vedoucí br. Jaroslav Stieber. Informoval o práci odborné rady 

v roce 2016 a průběhu soutěže „PO očima dětí“. Zmínil školení preventistů a poděkoval za 
práci v průběhu roku.  
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11. Další zprávou bylo hodnocení činnosti na úseku práce s mládeží a OORM. Br. Silvestr 
shrnul výsledky na soutěžích, vyzvedl účast na krajských kolech a MČR. Poděkoval za 
odvedenou práci všem vedoucím MH ve sborech a vyzvedl jejich obětavou a nedoceněnou 
práci. Informoval o spolupráci odborných rad mládeže při KSH, které se dohodly na zvýšení 
počtu postupujících z okresních kol do krajského kola na počet 3 družstva. Vyjádřil velkou 
úctu všem sborům, které pracují s mládeží.  

 
12. Činnost aktivu ZH a F při OSH Vsetín zhodnotil ve své zprávě vedoucí klubu br. Jan Kovář. 

Pozdravil jednání SP OSH Vsetín jménem všech ZH. Představil nové členy klubu a 
informoval o činnosti ZH. Poděkoval za podporu OSH Vsetín. 

 
13. Zprávu o hospodaření OSH Vsetín přednesla hospodářka OSH Vsetín ses. Blanka Šochová. 

Zpráva je přílohou zápisu. 
 

14. Zpráva předsedy OKRR PhDr. Josefa Juráně ve které informoval o složení rady a kontrolní 
činnosti, byla podrobná. Kontrolní činnost byla zaměřena na kontrolu činnosti OSH a 
okrsků. Zdůraznil nutnost zajistit školení hospodářů SDH. V závěru pozval představitele na 
„Hasičskou pouť“ na Sv. Hostýn a následně všem poděkoval a popřál hodně úspěchů.  

 
15. Upřesněný plán akcí a činnosti OSH Vsetín na rok 2017 přednesl náměstek starosty Jan 

Bělíček. 
 

16. Starosta přednesl vyhodnocení Valných hromad SDH a Okrsků. Z těchto hodnocení 
vyplynulo, že některá hlášení a formuláře jsou stále špatně vyplňovány a proto bude nutné na 
dalším shromáždění podrobně proškolit vyplňování dokumentů. Na Valných hromadách 
SDH ve většině sborů byla účast představitelů obcí. 

 
17. V dalším informovala ses. Šochová o dokumentech, které představitelé obdrželi ve složkách 

a které budou vyplňovat. Zmínila se o výměně členských průkazů. Zdůraznila, že sbory jsou 
povinny zaslat přehled o majetku a závazcích nebo účetní závěrky na OSH, které je zpracuje 
a odešle do Prahy. Termín pro doručení na OSH je do 31. 5. 2017. Další informace byly o 
změnách ve vyúčtování dotací. Formuláře byly přiloženy v materiálech pro představitele. 

 
18. Starosta informoval o dalších podkladech a jejich správném využívání pro činnost sborů a 

okrsků. Hlavní chyby při vyplňování tiskopisů byly s uváděním nových registračních čísel a 
také s uvedením spisových značek. Tyto byly pro představitele v materiálech pro jednání. 
V dalším uvedl, že sbory můžou uzavřít smlouvy s obcemi o spolupráci a využíváním 
věcných prostředků výjezdových jednotek. Pro pořadatele soutěží bude konáno školení dne 
8. 3. 2017. Dotační tituly musí hlídat jednotlivé sbory samostatně a OSH o některých titulů 
uvádí informace na www stránkách. Okrajově informoval o přihlášení SDH do EET, 
zdůraznil podávání daňových přiznání a vyzval představitele k větší spolupráci při udělování 
vyznamenání a ocenění (přijetí u hejtmana apod.). 

 
19. Diskuse 

a) Hejtman Jiří Čunek se vyjádřil k probíhajícím zákonným změnám a s tím 
souvisejícím dokladováním a vyplňováním různých dokumentů spojených 
s legislativními procesy. Vyzvedl práci a postavení hasičů ve společnosti, kterou 
podporuje a také práci s mladou nastupující generací. 

 
b) Starosta KSH ing. Bernátík pozdravil jednání jménem vedení KSH, poděkoval za 

práci a zejména vyzvedl práci s mládeží. Mládež je v okrese Vsetín zastoupena ve 
sborech ve velkém procentu a úspěchy na sportovním poli MH jsou velmi dobré, 
kde okres Vsetín patří ve Zlínském kraji mezi nejlepší a také v reprezentaci na 
republikové úrovni. Ohodnotil i reprezentaci v týmech dospělých na MČR.  
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Zmínil velký nárůst administrativy a vedení agendy na všech úrovních SH ČMS 
z důvodu legislativních procesů. Informoval o postupech vyplňování žádostí o 
vyznamenání a jejich odůvodnění. Zhodnotil průběh „Junior university“ a její 
kladné výsledky pro mladé hasiče. V dalším uvedl informace o organizování 
zkoušek odborností a vydávání osvědčení. Kladně hodnotil záměr vedení OSH 
Vsetín s pozváním starostů SDH na jednání VV OSH Vsetín. Pozval na MČR MH, 
které se bude konat ve Zlíně. V závěru poděkoval za spolupráci a vykonanou práci 
ve sborech a okrscích. 
 

c) Za HVP vystoupil p. Mrázek, který informoval o nových produktech HVP a 
poděkoval za spolupráci. 

 
d) Starosta SDH Veselá Ing. Mikulenka pozdravil jednání a informoval o činnosti 

sboru a připravovaných akcích. 
 

Na výzvu se již nikdo další do diskuse nezapojil. 
 

20. Řídící jednání navrhnul delegáty za náš okres, kteří budou jednat na SP OSH Zlínského kraje 
v Loučce okr. Zlín dne 18. 3. 2017. Jaromír Polanský, Pavel Solanský, Přemysl Sousedík, 
Jan Bělíček, Roman Silvestr, Svatopluk Divín. 
Hlasování pro 81, proti 0, zdržel 5. 
 

21. Návrh na usnesení z jednání shromáždění představitelů SDH OSH Vsetín přednesl br. Jan 
Bělíček. Po přednesení bylo hlasováno o usnesení a bylo konstatováno, že prostým 
přehledem o hlasování bylo usnesení přijato. 
Hlasování pro 80, proti 0, zdržel 6. 
 

22. Závěr shromáždění představitelů provedl starosta OSH Vsetín br. Jaromír Polanský. Vyslovil 
přesvědčení, že přijaté usnesení se bude realizovat a spolupráce se všemi organizačními 
jednotkami bude na dobré úrovni. Apeloval na sbory, aby svou činnost zviditelňovaly. 
Požádal představitele SDH, aby seznámili členskou základnu se závěry dnešního jednání. 
Popřál dobré úspěchy v  práci ve svých sborech hodně úspěchů. V závěru svého vystoupení 
poděkoval za přípravu a organizaci shromáždění SDH Veselá a vedení obce Zašová. 

 
23. Náměstek starosty Pavel Solanský poděkoval za účast všem představitelům SDH, SDH 

Veselá a obci Zašová za podporu a přípravu jednání.  
 

Jednání ukončeno 11. 03. 2017 v 12:33 hodin. Všechny zprávy a dokumenty související 
s jednáním jsou přílohou zápisu. 

 
 
Následoval oběd. 
 

 
Zapsala do knihy zápisů. 
Jaroslava Mikulenková 
 
Zápis ověřili v knize zápisů: 
Stanislav Papšík 
Ing. Zbyněk Mikulenka 
 
Z knihy zápisů přepsal dne 13. 03. 2017. 
Jaromír Polanský  
Starosta OSH Vsetín 


